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T.C. 

KEPEZ BELEDİYESİ 

MECLİS BAŞKANLIĞI 

 

                                                                              SEÇİM DEVRESİ :31.03.2019 

                                                                              TOPLANTI TARİHİ  :01.12.2021 

                                                                              TOPLANTI DÖNEMİ :OLAĞAN 

                                                                              TOPLANTI GÜNÜ :ÇARŞAMBA 

 

TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca ARALIK 2021 Olağan Meclis Toplantısı 

01.12.2021 tarihinde tek oturum halinde toplanmıştır. 01.12.2021 tarihli Meclis Toplantısında 

Meclis Üyesi Ruhi AKKOYUN ve Erkan Kürşat ERTÜRK haricinde Tüm Belediye Meclis 

Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.  

 

2021 ARALIK AYI OLAĞAN MECLİSİ 

 

BİROL ARSLAN:  Değerli meclis üyeleri, Kepez Belediyesi sosyal medya hesaplarından canlı 

izleyen, televizyonları başında canlı izleyen kıymetli hemşerilerim, değerli bürokratlarımız ve 

basınımızın güzide temsilcileri. Sizleri saygı ile, sevgi ile selamlıyorum. Sırtladığı top mermisi ile 

Çanakkale’yi geçilmez kılan kahramanlarımızdan Seyit Onbaşı’nın vefatının seksen ikinci yıl 

dönümünde rahmet, minnet ve saygı ile anıyorum. Bu vesile ile Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve tüm 

Çanakkale Zaferi’nin kahramanlarını bir kez daha saygı ve rahmetle anıyorum. Gündemimize 

geçmeden önce geçen ayın kısa bir değerlendirmesini yaparak başlamak istiyorum. Kasım ayındaki en 

önemli gündem maddemiz kuşkusuz İçme Suyu Arıtma Tesisimizin hizmete girmesiydi. Söz 

verdiğimiz gibi 28 Ekim tarihi itibari ile İçme Suyu Arıtma Tesisimizi tamamladık ve şebekelerimize 

arıtılmış suyu vermeye başladık. İçme suyumuz ile ilgili sertlik ve Ph değerlerini günlük 

hazırladığımız sosyal medya hesaplarından yayınladığımız dijital takvimlerimizden ayrıca internet 

sitemizden takip edebilirsiniz. Bu büyük bir hizmet. Birlikte başardık, bu gurur hepimizin. Ben de 

sizleri bir kez daha kutluyorum. 10 Kasım’da Ata’mızı saygı ile andık. İlkeleri ışığında her daim 

izindeyiz. Çocuklarımızı ara tatil döneminde unutmadık. Turhan Mildon Kültür Merkezimizde 

gerçekleştirdiğimiz sinema gösterimi ile çocuklarımız keyifli bir gün geçirdiler. 24 Kasım Öğretmenler 

Gününde, beldemizde bulunan bütün okulları ziyaret ederek öğretmenlerimizin günlerini kutladım. 

Engelleri birlikte aşıyoruz. Belediyemiz Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü bünyesinde hizmet veren 

engelsiz aracımızı günümüz şartlarına uygun, modern ve emniyetli hale getirdik. Engelsiz aracımız 

hizmet vermeye başlamıştır ve devam ediyordur. Değerli meclis üyesi arkadaşlarım 2021 yılı Aralık 

ayı Belediyemiz Olağan Meclis Toplantımızı açıyor, başarılı bir meclis diliyorum. Gündemimize 

geçmeden önce 2021 yılı Kasım ayı Olağan Meclis Toplantı Tutanakları e-posta yolu ile gönderildi. 

Tutanaklarda maddi ya da başka bir hata var mı? Eğer yoksa tutanakları okundu olarak kabul edelim 

mi? CHP Grubu? 

MEHMET YAMAN: Kabul edelim Başkanım. 
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BİROL ARSLAN: İyi Parti Grubu? 

HALİL UYANIK: Kabul edelim Başkanım. 

BİROL ARSLAN: AKP Grubu? 

SERKAN KALE: Kabul edelim Başkanım. 

BİROL ARSLAN: O halde tutanakların okundu olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Değerli meclis üyesi arkadaşlarım bugün iki 

arkadaşımız mazeret bildirdi, aramızda değiller. Sayın Erkan Kürşat Ertürk ve Sayın Ruhi Akkoyun. 

Arkadaşlarımızın mazeretlerini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Evet gündemimize geçiyoruz. Gündemimizi Katip Üyemiz Sayın Sevim Öztürk Aygören, buyurun. 

SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN: Gündem: 

1. Kepez Spor Kulübü Derneği Başkanlığı’na nakdi yardım yapılması hususunun görüşülmesi,  

2. Memur Personelin Toplu İş Sözleşmesi İmzalayabilmesi İçin Belediye Başkanına Yetki Verilmesi 

hususunun görüşülmesi, 

3. Kreş ve Gündüz Bakımevi Yönetmeliğinin revize edilmesi hususunun görüşülmesi, 

4. Belediyemiz Meclisinin 03.11.2021 tarih ve 2021/110 sayılı kararı ile İsim ve Tespit Komisyonuna 

sevk edilen, Beldemizde bulunan isim verilmemiş cadde ve sokaklara isim verilmesi ile mükerrer 

isim verilen bazı cadde ve sokakların isimlerinin değiştirilmesi hususunun görüşülmesi  

5. Belediyemiz Meclisi’nin 2022 Ocak ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi, 

6. Kapanış. 

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum Sayın Aygören. Arkadaşlar bir tane önergemiz var. Onu da 

Sayın Burçin Soysal okuyor. 

BURÇİN SOYSAL: 1/100.000 plan ilavesi, teklifi; Çanakkale İli, Merkez İlçesi; Kepez belediye 

sınırı içerisinde kalmaktadır. Çalışma alanı çevresine ilişkin onaylı 03.01.2018 tarih ve 2018/19 sayılı 

1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ve 1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planı bulunmaktadır. Plan teklif 

alanı onaylı plan sınırlarının tam ortasında kalmaktadır. 

Beldemiz Hamidiye Mahallesinde; ;(6411, 6412, 6413, 6415, 6421, 6422, 6423, 6424, 6431, 6459, 

497/1, 498/1, 498/2, 498/3 498/4, 498/5, 496/1, 496/2, 495/1, 495/2, 495/3, 495/4 ve 493/1) alanların 

parselleri kapsayan alan Balıkesir- Çanakkale Planlama Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni Planı 

içerisinde H-16 paftası içerisin de bir kısmı ‘’Tarım alanı’’ bir kısmı ‘’Sulama Alan’ ’lejantı içerisinde 

kalmaktadır. Bu alanın gelişme alanı olarak 1/100.000’lik ölçekli plan değişikliği talebimizin Çevre, 

Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığına gönderilmesi için; 

 Konunun müzakere edilmesini arz ederim.   

Birol ARSLAN 

Belediye Başkanı 
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BİROL ARSLAN: Arkadaşlar önergenin gündeme eklenmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ediyorum. Gündemimize geçiyoruz, gündem bir, 

Kepez Spor Kulübü Derneği Başkanlığına nakdi yardım yapılması hususunun görüşülmesi, buyurun. 

YILDIRIM DEMİREL: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Şimdi Kepez Spor Kulübünün belediyemize böyle bir talebi var arkadaşlar. Nakdi 

yardım talep ediyorlar. O dilekçe burada yansıda var mı? Evet, dilekçeyi yansıtalım Kepez Spor 

Kulübünün. Özgür Bey sizi alalım. 

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkür ediyorum Özgür Bey. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen 

arkadaşım var mı? Buyurun buyurun. Mehmet Bey’e mikrofon lütfen. 

MEHMET YAMAN: Başkanım, değerli meclis üyeleri arkadaşlarım Kepez Spor Kulübü, Kepez 

Belediyesi bünyesinde faaliyetlerini yürütüyor. Uygun miktarlarda bir miktar aktarılıyor. Bu dönemde 

de bence Başkanım 180.000,00(yüz seksen bin) TL teklif ediyorum. 

BİROL ARSLAN: 186.000,00 (yüz seksen altı bin) liralık limit var bunun 180.000,00 (yüz seksen 

bin) lirasını teklif ediyorsunuz. 

MEHMET YAMAN: Evet Başkanım. Çünkü Kepez Sporun herhangi bir geliri yok.  

BİROL ARSLAN: Tabi amatör kulüpler bağışla geçiniyor. Bağış ile hayatını idame ettiriyor. Kepez 

Sporun birçok dalda faaliyeti var. Futbol, basketbol, voleybol, masa tenisi, şimdi atletizm geliyor. 

Bunun gibi faaliyetleri var. Bu faaliyetlerde de mutlaka sporcuların seyahatleri oluyor, yemek, 

erzakları oluyor. Gibi başka malzeme ihtiyaçları oluyor. Bunlarla alakalı Mehmet Bey, CHP grubu 

maksimum verelim dedi. 186.000,00 (yüz seksen altı bin) liranın 180.000,00 (yüz seksen bin) lirasını 

verelim dedi. İyi Parti Grubu? 

HALİL UYANIK: Uygundur Başkanım. 

BİROL ARSLAN: AKP Grubu?  

SERKAN KALE: Düz 185.000,00 (yüz seksen beş bin) lira olsun.  

BİROL ARSLAN: 185.000,00 (yüz seksen beş bin) lirayı Özgür Bey açıklasın. Şimdi bakın Serkan 

Bey şöyle; oradaki 6.000,00 (altı bin) lirayı özellikle Özgür Bey aşağıda bıraktı ki tam rakamlar şey 

yapmasın diye.  

ÖZGÜR KOYUNCU: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Evet, o halde gündemimizin birinci maddesinde 180.000,00 (yüz seksen bin) lira 

olarak Kepez Spor Kulübü’ne yardım yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile 

kabul edilmiştir teşekkür ediyorum. Gündemimizin ikinci maddesi, Memur Personelin Toplu İş 

Sözleşmesi İmzalayabilmesi İçin Belediye Başkanına Yetki Verilmesi hususunun görüşülmesi. 

Buyurun lütfen. 

YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi. 
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BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyesi arkadaşlarım her yıl memurlarımız ve sözleşmeli 

memurlarımız ile bir toplu iş sözleşmesi yapıyoruz. Ve bununla ilgili şahsıma yetki verilmesi. Görüş 

beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyoruz. Gündemimizin ikinci maddesi, 

şahsıma toplu sözleşme imzalanabilmesi için yetki verilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ediyorum. Gündemimizin üçüncü maddesi. Kreş ve Gündüz 

Bakımevleri yönetmeliğinin revize edilmesi hususunun görüşülmesi, buyurun lütfen. 

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Evet, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, bu Kreş ve Gündüz Bakımevi 

Yönetmeliğimiz 2015 yılında yapıldı. Bunların içinde bazı günümüz şartlarına uyum sağlaması adına 

revize edilmesi gereken bazı maddeler var. O maddeleri ben komisyona havale ederek komisyonumuz 

tarafından çalışılıp önümüzdeki meclislerde getirilmesini, revize edilerek getirilmesini düşündük. Bu 

konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde ben oylamaya geçiyorum. 

Gündemimizin üçüncü maddesinin komisyona, yönetmelik komisyonuna havalesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir teşekkür ederim. Gündemimizin dördüncü 

maddesi, Belediyemiz Meclisinin 03.11.2021 tarih ve 2021/110 sayılı kararı ile İsim ve Tespit 

Komisyonuna sevk edilen, Beldemizde bulunan isim verilmemiş cadde ve sokaklara isim verilmesi ile 

mükerrer isim verilen bazı cadde ve sokakların isimlerinin değiştirilmesi hususunun görüşülmesi. Evet 

Komisyon Başkanımız mikrofon lütfen. 

ÜLKÜ ŞİMŞEK TUTAK: 28.10.20251 tarih ve 6876 sayılı müzakere ile mükerrer isim, ismi 

olmayan cadde ve sokaklar da adres verilmesinde hataların olması, adres bildirimlerinde karışıklıkların 

olmasından dolayı, yeni cadde ve sokak ismi verilmesi hususu; Kepez Belediye Meclisinin 

03,L1,.2021tarih Ve 2021/110 sayılı kararı ile isim tespit komisyonuna havale edilen, Beldemiz 

sınırları içinde ismi olamayan cadde, sokaklara ve adres bildirimlerinde karışıklık yaratması sebebiyle 

mükerrer isimli cadde, sokaklara farklı isimler verilmesi talebinin, daha detaylı değerlendirilmesi için; 

Komisyonda kalmasına; 53936 sayılı Belediye Kanunun 8ı Maddesi istinaden oy birliği ile karar 

verilmiştir. 8elediye Mecli5ine arz olunur. 08.11.2021 

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum Komisyon Başkanımıza. Evet değerli arkadaşlar 

komisyonumuzda kalmasını oy birliği ile geldi. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde 

oylamaya geçiyoruz. Gündemimizin dördüncü maddesinin İsim Tespit Komisyonunda kalmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Gündemimizin 

beşinci maddesi, Belediyemiz meclisinin 2022 Ocak ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi. 

Buyurun lütfen. 

YILDIRIM DEMİREL: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Evet arkadaşlar 5 Ocak Çarşamba günü uygun mu? Uygundur. Saat ile ilgili 

öneriniz var mı? Aynı saat, 14:00. O halde oylamaya geçiyoruz. Gündemimizin beşinci maddesi, 2022 

Ocak ayı meclis toplantımızın 5 Ocak Çarşamba günü saat 14:00’de yine burada, Turhan Mildon 

tesislerinde yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür 

ederim. Önergemize geçiyoruz arkadaşlar. 1/100.000 plan ilavesi, teklifi; Çanakkale İli, Merkez İlçesi; 

Kepez belediye sınırı içerisinde kalmaktadır. Çalışma alanı çevresine ilişkin onaylı 03.01.2018 tarih ve 

2018/19 sayılı 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ve 1/1000 Ölçekli Uygulama İmar Planı 

bulunmaktadır. Plan teklif alanı onaylı plan sınırlarının tam ortasında kalmaktadır. 
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Beldemiz Hamidiye Mahallesinde; ;(6411, 6412, 6413, 6415, 6421, 6422, 6423, 6424, 6431, 6459, 

497/1, 498/1, 498/2, 498/3 498/4, 498/5, 496/1, 496/2, 495/1, 495/2, 495/3, 495/4 ve 493/1) alanların 

parselleri kapsayan alan Balıkesir- Çanakkale Planlama Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni Planı 

içerisinde H-16 paftası içerisin de bir kısmı ‘’Tarım alanı’’ bir kısmı ‘’Sulama Alan’ ’lejantı içerisinde 

kalmaktadır. Bu alanın gelişme alanı olarak 1/100.000’lik ölçekli plan değişikliği talebimizin Çevre, 

Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığına gönderilmesi için; Konunun müzakere edilmesini arz 

ederim. Evet, Hamidiye Mahallesi Park 17’nin “  oradaki bölümler. Buranın gelişme planı alanı içinde 

olarak 1/100.000’lik ölçekli plan değişikliği talebimizin Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 

Bakanlığı’na gönderilmesi. Evet, bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? Biz 

bakanlığa göndereceğiz arkadaşlar. O halde oylamaya geçiyorum. Önergemizin Çevre, Şehircilik ve -

İklim Değişikliği Bakanlığına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Sayalım lütfen.  

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Ret edenler? 

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Peki kayıtlarımızı aldık. Değerli meclis üyeleri kısa bir meclis oldu. 2021 yılının 

son meclisini gerçekleştirdik. Ben yıl boyunca yapmış olduğunuz katılımlar ve katkılarınız için 

hepinize ayrı ayrı teşekkür ediyorum. İnşallah 2022’nin ilk meclisinde yine birlikte olmak dileğiyle. 

ÇAĞDAŞ KEREM AVCI: Bilgi verdi. 

BİROL ARSLAN: Oy çokluğu, peki önergenin oy çokluğu ile kabul edildiğini arkadaşlar ikaz etti. 

Oy çokluğu ile kabul edilmiştir. Ben şimdiden hepinizin yeni yılını kutluyorum. Sağlıklı, mutlu, 

huzurlu ve başarılı nice nice yıllar diliyorum. Ocak ayının ilk meclisinde görüşmek üzere. Almış 

olduğumuz kararlar Kepezimize hayırlı olsun. 01.12.2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

BİROL ARSLAN   BURÇİN SOYSAL  SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN 

BELEDİYE BAŞKAN  KATİP ÜYE    KATİP ÜYE 


